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TJA 8/ skupina 1 in 2 

→ spodaj so naloge, ki jih morate narediti do petka, 29. maja 2020; kjer piše POŠLJEŠ, rešeno 

prosim pošlji na moj e-naslov: masa.rakus@guest.arnes.si  

 

TJA 8/ skupina 3 in 4 

→ spodaj so naloge, ki jih morate narediti do petka, 29. maja 2020; kjer piše POŠLJEŠ, rešeno 

prosim pošlji na moj e-naslov nastja.muller@guest.arnes.si 

 

1. DAN: 

❖ prepiši si snov Present perfect simple: EVER and NEVER v zvezek 

❖ odpri učbenik na strani 152 in v zvezek reši 6. nalogo (vprašanj ne rabiš prepisovati) in 7. 

nalogo (za države v prvi tabeli, Austria do Great Britain, napišeš enako kot v example A; za 

države v drugi tabeli, Greece do Turkey, sledi example B); rešeno poslikaj in pošlji svoji 

učiteljici TJA 

 

2. DAN: 

❖ odpri delovni zvezek in reši na str.152 nalogi 7 in 8, na strani 153 nalogi 9 in 10 

 

3. DAN: 

❖ odpri učbenik na strani 153 in preberi besedilo At the pizza-restaurant 

❖ v zvezek si zapiši enak naslov in izpiši vse nove, neznane besede, ki so v besedilu in s 

pomočjo spletnega slovarja PONS zapiši njihov prevod 

❖ v zvezek reši nalogo 2 na str. 154 in nalogo 3 

❖ v DZ reši na strani 154 nalogo 12 

 

ZNAM ZA VEČ: spodaj najdeš tudi nalogo Znam za več, ki jo rešiš, če želiš 

 

 

Ostanite zdravi in  upava, da se kmalu vidimo       

učiteljici Maša in Nastja      

mailto:masa.rakus@guest.arnes.si
mailto:nastja.muller@guest.arnes.si
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Present perfect simple: EVER and NEVER 

Pri času Present perfect tense lahko uporabimo EVER in NEVER, ko govorimo o tem, kaj smo že 

oziroma še nismo naredili in doživeli. Kdaj smo to doživeli ni pomembno, pomembno je, da smo. 

 

EVER  

Have you ever taken a dance class? Yes, I have./ No, I haven't.  

(Ne zanima nas kdaj, zanima nas samo če je ali ni.) 

 

❖ EVER uporabimo samo v vprašalnih povedih, nikoli v odgovoru! Če želimo poudariti čas lahko 

uporabimo v odgovoru ALREADY, BEFORE, NEVER. 

Have you ever been to Paris? Yes, I have been to Paris (before).  

 

 

NEVER 

I have never been to Paris. 

 

❖ NEVER uporabimo samo v povedih, nikoli pri vprašanjih! 

Have you EVER been to the USA? I have NEVER been there? 
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ZNAM ZA VEČ  

❖ predstavljaj si, da imaš svojo PICERIJO. Kako bi izgledal tvoj meni? Zapiši ga 

in pošlji svoji učiteljici TJA. 



OŠ Hinka Smrekarja – Učenje na daljavo – angleščina – 8. razred – Maša Rakuš Dobnik, Nastja Müller 

25. – 29. maj 2020 

 

 

 

stran 4 

 

  

 


